
Dagsorden til Lokalrådsmøde
Tirsdag d. 10. september 2024
kl. 19.00 - 21.00.

Deltagere: Sanne, Søren, Mark, Kim, Kristina, Daniel, Birgitte, Kristina, Trine
Afbud: Jesper

Pkt
nr.

Dagsorden Referat

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt

2. Nyt fra arbejdsgrupper
● Branding Gruppe:

● Plan & Byudvikling:
● Omfartsvej
● Risagervej
● Sikker trafik

Søndergade/Jernvedvej
● Trafik i Nørregade
● Vestergade/Jernbanega

de
● Byggegrunde/lokalplan

er
● Vejtræer
● Knallertkørsel på

sti-system
● Den Skæve Bane
● Regnvandsbassin

Gørding Syd:
● Ældre
● Drift/Trampesti/Flag

Allé/Ren By
● Gørding Skole

1911-bygning
● Kend din by bedre

(14-sep)
● Udvidelse og nye

projekter i
Verdensskoven

○ Lys i
Verdensskoven

○ Hundeskov
○ Skovrejsning

● Indgangsportal til
GLIF’s kampbane -
Vestergade

Branding:
Daniel har udarbejdet et udkast til en samarbejdsaftale med
webmaster. Udkastet ligger i drevet. Alle får det læst og melder til
Daniel, hvis noget skal rettes.

Risagervej:
Søren og Kristina inviterede grundejerforeninger + borgere langs vejen
til et lille møde. Drøftelserne er sammenfattet i et skriv.
Efterfølgende møde med kommunen + repræsentanter fra
grundejerforeningen. Mulighed: et bump, hvor der i dag er
fodgængerfelt + der søges puljemidler til bump ved byporten og
indsnævring. Det skal undersøges, om der er løsningsforslag i forhold
til evt. larm ved krydsning af striberne på vejen.
Meldingen fra forvaltningen er, at der mangler 100.000 kr, men at man
håber, pengene kan findes andre steder - forhåbentligt så hurtigt, at
det fortsat kan sættes i gang efter planen - til oktober.

Sikker trafik Søndergade/Jernvedvej:
ikke noget svar på indsendt høringssvar. Daniel følger op.

Trafik i Nørregade:
Kristina har rykket for, at de forsvundne plantestativerne på Nørregade
kommer tilbage.

Vestergade/Jernbanegade:
Alt er sat i bero, fordi grunden muligvis skal sælges

Knallertkørsel på stisystem:
Kløvermarkens grundejerforening tager kontakt til andre berørte
grundejerforeninger med henblik på at tage kontakt til kommunen med
deres bekymring og også inddrage lokalrådet.
Birgitte kontakter kommunen med vores bekymring i forhold til
knallertkørsel ved skolen

Regnvejrsbassin:
Det er ikke færdigt, fordi det er for blødt.

Ældre:
Kristina rykker for manglende svar.

Flagstangshuller:
Jesper er i gang
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Flag:
Hvem tager opgaven efter Jesper?

Trampesti:
Græsarealet ved Engvej: det er kommunens ansvar at slå det max en
gang i måneden, men Knud Andresen hjælper med at holde det.

1911-bygningen:
Møde med skolen, koordinator, skolechefen og en repræsentant for
Ejendomme.
Gennemgang af standen: Klubben er i ok stand, de to øvrige
bygninger er i ringe stand.
Opfordring til skolechefen om at foretage beregninger på, hvad der er
bedst økonomi i.
Forvaltningen kan ikke bruge tid på det, før der er grønt lys politisk til
det, så der skal nu udarbejdes en sagsfremstilling, der skal
fremlægges for politikerne.

Kend din by bedre
Arbejdsgruppen ligger vandret
Der er solgt knap 150 billetter til fællesspisning

Hundeskov
Projektet er sat i gang, og de forventer at være færdige i næste uge.
Kristina spørger til, om stierne bliver reetableret.

Indgangsportalen
Den bliver ikke klar til Kend din by bedre dagen. Den er i en dårligere
forfatning end først antaget, der er løbet vand ind ovenfra. Det bliver
væsentligt dyrere end forventet. De fire toppe skal mures om. Fronten
skal mures om, og mange af stenene i søjlerne skal skiftes. Der skal
en ny afdækning på toppene, og der graves lidt fri ved bunden, så
vandet kan løbe væk. Der skal fuges om og lågerne skiftes.
Der er fundet et brev, som var muret ind i den med information om,
hvem der har bygget den. Brevet er givet til Nora Olesen -
sognearkivet.

3. Borgerbudgettering

4. Henvendelse fra borger vedr.
Minigolfbane

Kristina har svaret borgeren, at hun må undersøge, om andre deler
interessen og gå videre derfra.

5. Kend din by bedre dag -
Lokalrådets indslag

Hans–Erik og Kristina står i hallen.
Visning af film. Plakat med 1911-bygningen, hvor borgere kan placere
egne forslag til anvendelse på. Reklame for TipTak.
Også mulighed for at placere post-its med nye ideer til Lokalrådet

6. Emner til Sognebladet +
gennemgang af hjemmeside
Husk deadline til Sognebladet!!!

Trine skriver en artikel om portalen til det næstkommende Sogneblad -
deadline i oktober.

7.
Facebook opslag Opslag om at portal-indvielsen udsættes - Sanne.

Hundeskoven - når den er færdig - Kristina
Ny belysning på banegården.
Husk alle at tage billeder, når der sker noget positivt nyt i byen.
Opfordring til at byde ind med ideer på lørdag - Kristina

8. Punkter til næste møde Afløser for Jesper Jæger.
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9. Eventuelt
Legeplads eller lignende på
kommunal område ved
Østergade
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